
Protokół
z posiedzenia Rady Dydaktycznej dla kierunków:

Europeistyka, Europeistyka — studia europejskie

z dnia 10 marca 2022 r.

1. Przewodnicząca powitała członków Rady Dydaktycznej dla kierunków: Europeistyka,

Europeistyka — studia europejskie. Została sprawdzona lista obecności oraz

stwierdzono quorum.

2. Przewodnicząca dr hab. Justyna Miecznikowska przedstawiła porządek obrad Rady

Dydaktycznej i następnie zaproponowała dodanie nowego punktu do porządku obrad

dyskusji nad zmianami programowymi na podstawie zaleceń Komisji Senackiej

Uniwersytetu Warszawskiego.

3. Przewodnicząca zapytała Radę Dydaktyczną czy są jakieś uwagi, komentarze lub

wnioski do zaproponowanego porządku obrad.

4. Nikt nie wyraził sprzeciwu lub uwag, w związku z czym dr hab. Justyna Miecznikowska

zarządziła głosowanie nad przyjęciem porządku posiedzenia.

5. Głosowanie nr 1 – Przyjęcie porządku posiedzenia:

Głosujących: 9

Za: 9

Przeciw: 0

Wstrzymało się: 0.

6. Przechodząc do punktu drugiego posiedzenia, czyli zatwierdzenia protokołu

posiedzenia Rady Dydaktycznej z dnia 3 lutego 2022 r.,

dr hab. Justyna Miecznikowska zapytała członków Rady Dydaktycznej czy mają uwagi



do protokołu. Wobec braku dalszych uwag i komentarzy do protokołu z dnia 3 lutego

2022 r. Przewodnicząca zarządziła głosowanie.

7. Głosowanie nr 2 – zatwierdzenie protokołu posiedzenia Rady z dnia 3 lutego 2022 r.:

Głosujących: 9

Za: 9

Przeciw: 0

Wstrzymało się: 0.

8. W dalszej kolejności Przewodnicząca przeszła do punktu 3.,

czyli uchwała w sprawie zasad rekrutacji na rok akademicki 2023/2024 na studia I

stopnia na kierunku europeistyka dla profilu ogólno akademickiego

9. Do głosu zgłosiła się Dyrektor Anna Ogonowska, która zaznaczała, że przygotowane

zasady rekrutacji dotyczą rekrutacji na rok akademicki 2023/2024 i nie różnią się od

obecnych zasad rekrutacji na studia na kierunek europeistyka I stopień.

10.Nikt nie zgłosił żadnych wniosków, komentarzy czy zastrzeżeń. W związku z czym

Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie zasad rekrutacji na rok akademicki

2023/2024 na studia I stopnia na kierunku europeistyka dla profilu ogólno

akademickiego

11.Głosowanie nr 3 – w sprawie zasad rekrutacji na rok akademicki 2023/2024 na studia I

stopnia na kierunku europeistyka dla profilu ogólno akademickiego.

12.Głosujących: 9

Za: 9

Przeciw: 0

Wstrzymało się: 0.



13.W dalszej kolejności Przewodnicząca przeszła do punkt 4., czyli projektu uchwały

w sprawie zasad rekrutacji na rok akademicki 2023/2024 na studia II stopnia na

kierunku europeistyka dla profilu ogólnoakademickiego

14.Pani Dyrektor poinformowała Radę Dydaktyczną, że zaproponowane zasady

rekrutacji w uchwale sprawdziły się w zeszłym roku akademickim, w związku z czym

przychyla się do zaproponowanego projektu uchwały, który zawiera te same zasady

wraz z harmonogramem rekrutacji na studia II stopnia na kierunku europeistyka dla

profilu ogólnoakademickiego na rok akademicki 2023/2024.

15.Dr hab. Justyna Miecznikowska zwróciła uwagę, że ważnym elementem była

dostępność lektur w Internecie, co było bardzo ważne, gdy biblioteki były zamknięte

podczas pandemii COVID19.

16.Nikt nie zgłosił sprzeciwu w związku z czym dr hab. Justyna Miecznikowska zarządziła

głosowanie nad przyjęciem uchwały w sprawie zasad rekrutacji na rok akademicki

2023/2024 na studia II stopnia na kierunku europeistyka dla profilu

ogólnoakademickiego

17.Głosowanie nr 4 – w sprawie zasad rekrutacji na rok akademicki 2023/2024 na studia

II stopnia na kierunku europeistyka dla profilu ogólnoakademickiego

18. : Głosujących: 9

Za: 9

Przeciw: 0

Wstrzymało się: 0.



19.Po zakończeniu głosowania Pani Przewodnicząca odnotowała obecność dr hab.

Macieja Rasia, w związku z czym liczba osób głosujących wzrosła do 10 osób.

20.W dalszej kolejności dr hab. Justyna Miecznikowska przeszła do kolejnego punktu 5.,

czyli uchwały w sprawie w sprawie opłat za usługi edukacyjne na kierunku

europeistyka na studiach pierwszego stopnia o profilu ogólnoakademickim w roku

akademickim 2022/2023.

21.Dr Anna Ogonowska poinformowała Radę Dydaktyczną, że opłaty nieznacznie wzrosły

w stosunku do uchwalonych opłat w zeszłym roku akademickim, ponieważ wzrosły

koszty studiów według wyliczeń kosztorysu do cennika. Pani Dyrektor poinformowała,

że samorząd studencki zaakceptował podniesienie kosztów studiów.

22.Dr hab. Justyna Miecznikowska zarządziła głosowanie nad przyjęciem uchwały w

sprawie w sprawie opłat za usługi edukacyjne na kierunku europeistyka na studiach

pierwszego stopnia o profilu ogólnoakademickim w roku akademickim 2022/2023.

23.Głosowanie nr 5 – uchwały w sprawie w sprawie opłat za usługi edukacyjne na

kierunku europeistyka na studiach pierwszego stopnia o profilu ogólnoakademickim w

roku akademickim 2022/2023.

Głosujących: 10

Za: 10

Przeciw: 0

Wstrzymało się: 0.

24.Następnie dr hab. Justyna Miecznikowska przeszła do punktu 6., czyli uchwały

w sprawie w sprawie opłat za usługi edukacyjne na kierunku europeistyka na studiach

drugiego stopnia o profilu ogólnoakademickim w roku akademickim 2022/2023.



25.Dr hab. Maciej Raś poinformował Radę Dydaktyczną, że podwyżki wynikają z wzrostu

kosztów za studia i przedstawiony załącznik do uchwały został skonsultowany z Radą

Samorządu Studentów na Wydziale Nauk Politycznych i Studiów Międzynarodowych,

która zaakceptowała podwyżki dla studentów rozpoczynających studia w roku

akademickim 2022/2023.

26.Dr hab. Justyna Miecznikowska zarządziła głosowanie nad przyjęciem uchwały w

sprawie w sprawie opłat za usługi edukacyjne na kierunku europeistyka na studiach

drugiego stopnia o profilu ogólnoakademickim w roku akademickim 2022/2023.

27.Głosowanie nr 6 – w sprawie w sprawie opłat za usługi edukacyjne na kierunku

europeistyka na studiach drugiego stopnia o profilu ogólnoakademickim w roku

akademickim 2022/2023.

Głosujących: 10

Za: 10

Przeciw: 0

Wstrzymało się: 0.

28.W dalszej kolejności Przewodnicząca przeszła do punktu 7., czyli uchwały w sprawie

zatwierdzenia tematów prac dyplomowych na studiach I stopnia na kierunku

europeistyka.

29.Dyrektor Anna Ogonowska poinformowała Radę Dydaktyczną, że uchwała dotyczy

czterech tematów prac dyplomowych, które zostały pozytywnie zweryfikowane przez

zespół zajmujący się tematami prac dyplomowych na kierunku europeistyka, I

stopień, w związku z czym prosi o poparcie dla projektu uchwały.



30.Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad projektem uchwały w sprawie

zatwierdzenia tematów prac dyplomowych na studiach I stopnia na kierunku

europeistyka.

31.Głosowanie nr 7 – w sprawie zatwierdzenia tematów prac dyplomowych na studiach I

stopnia na kierunku europeistyka.

Głosujących: 10

Za: 10

Przeciw: 0

Wstrzymało się: 0.

32.W dalszej kolejności Przewodnicząca przeszła do punktu 8., czyli projektu uchwały w

sprawie zatwierdzenia tematu pracy dyplomowej na studiach II stopnia na kierunku

europeistyka

33.Kierownik Studiów dr Jadwiga Nadolska poinformowała Radę Dydaktyczną, że

uchwała dotyczy tylko jednego tematu pracy dyplomowej, do którego została

zgłoszona jedna uwaga przez zespół oceniający, która z kolei została zaakceptowana

przez promotora. W związku z czym dr Jadwiga Nadolska poprosiła Radę Dydaktyczną

o poparcie projektu uchwały.

34.Głosowanie nr 8 – w sprawie zatwierdzenia tematów prac dyplomowych na studiach II

stopnia na kierunku europeistyka.

Głosujących: 10

Za: 10

Przeciw: 0

Wstrzymało się: 0.

35.Następnie Przewodnicząca przeszła do punktu 9., czyli dyskusji nad zmianami

programowymi na podstawie zaleceń Komisji Senackiej Uniwersytetu Warszawskiego.



36. Jako pierwsza głos zabrała dr Jadwiga Nadolska, która poinformowała Radę

Dydaktyczną, że Komisja Senacka zgłosiła uwagi do programu studiów europeistyka,

II stopień. M.in. Komisja Senacka podkreśliła, że przedmiot Praca badawcza w relacji z

otoczeniem społeczno-gospodarczym nie może być za 0 punktów ECTS, w związku z

czym należy dopisać 2 punkty ECTS, które zostaną zabrane z innych przedmiotów w

programie. Pierwsza propozycja dotyczyła zabrania po 1 punkcie ECTS z przedmiotów:

Europejskie struktury współpracy oraz Unia Europejska w systemie bezpieczeństwa

międzynarodowego. Oba przedmioty miały przypisane po 3 punkty ECTS. Druga

propozycja dotyczyła obniżenia punktów ECTS z dwóch przedmiotów: Cywilizacji

europejskiej i Teorii i praktyki demokracji europejskiej.

37.W ciągu dyskusji propozycja numer 1 uzyskała poparcie Rady Dydaktycznej.

38.Dr hab. Maciej Raś zaproponował żeby Rada Dydaktyczna zagłosowała nad

propozycją numer 1. Propozycja numer 1 uzyskała jednomyślne poparcie.

39.Nikt z członków Rady Dydaktycznej nie zgłosił uwag w związku z czym Przewodnicząca

przeszła do punktu 11, czyli informacji o głosowaniach w trybie obiegowym, jakie

odbyły się od ostatniego posiedzenia Rady Dydaktycznej. Przewodnicząca

poinformowała Radę Dydaktyczną, że od ostatniego posiedzenia odbyły się dwa

głosowania w trybie obiegowym: nad uchwałą w sprawie limitów przyjęć na kierunku

studiów europeistyka I stopień na rok akademicki 2022/2023. Głosowało 11 osób i

wszystkie osoby zagłosowały za, nikt nie zagłosował przeciw i nikt nie wstrzymał się od

głosu oraz nad uchwałą w sprawie limitów przyjęć na kierunku studiów europeistyka

II stopień na rok akademicki 2022/2023. Głosowało 11 osób i wszystkie osoby

zagłosowały za, nikt nie zagłosował przeciw i nikt nie wstrzymał się od głosu.

40.Następnie Przewodnicząca przeszła do punktu 11, czyli sprawy różne.



41.Wobec braku nowych zgłoszeń w sprawach różnych Przewodnicząca Rady

Dydaktycznej zakończyła dyskusję nad punktem sprawy różne.

42.Przewodnicząca podziękowała wszystkim za wniesiony wkład do Rady Dydaktycznej i

zakończyła spotkanie.

Protokół sporządził: Alexander Parmee


